
Кристофер Хил после састанка власти и опозиције о изборним условма, на којем је присуствовао на позив режима: Не волимо бојкот као начин превладавања било чега. Спровести препоруке ОДИХР
четвртак, 11 април 2024 13:25

 "Као посматрач дијалога власти и опозиције о изборним условма, могу да кажем да су
овакве врсте дијалога значајне и да је важно да се наставе", рекао је амбасадор САД
Кристофер Хил након још једног пропалог разговора представника власти и опозиције,
којем је присуствовао, на позив режима.
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Како преноси Данас, Хил је после трећег пропалог разговора представника власти и
опозиције о побољшању изборних услова, казао да „као посматрач дијалога власти и
опозиције о изборним условма, могу да кажем да су овакве врсте дијалога значајне и да
је важно да се наставе“.

  

Они нису само важни, назначио је, већ су и тешки.

  

„И није само важно да се дође до споразума. И ми у САД имамо овакве дијалоге, али ми
је драго да видим да је у овим преговорима присутан позитиван тон… Али сам свакако
свестан свих присутних проблема. Ми смо овде као посматрачи, заинтересовани смо да
Србија успе у овоме и да се спроведу препоруке ОДИХР“, рекао је Хил новинарима у
холу старе зграде Скупштине Србије.

  

Хил је истакао да је међународна заједница јасна, „не волимо бојкот као начин за
превладавање било чега и мислимо да проблем треба да се реши“.

  

„Из позиције моје владе, али и других влада, веома смо заинтересовани да Србија успе у
овоме, да се препоруке ОЕБС и ОДИХР спроведу и желимо им успеха у томе“, поручио је
Хил.

  

(Данас-Н1)
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